
Bestyrelsesmøde 25/10-12 

Deltagende: Allan, Anne-Marie, Julie, Kirsten og Mette 

 Foresprøgsel fra Trine B om diverse punkter i klubben, Trine vil få et svar. Og 

vi vil blive bedre i klubben til at hænge reglementssedler op.  

 Stævner: Fremover vil vi prøve at få flere dommere, så vi ikke bliver nødt til at 

sige nej til nogle rytteres tilmeldinger. Vi vil lige som alle andre gerne have 

stor mulighed for at give alle ryttere start til vores stævne.  

 Egen underviser: Sedler skal hænges op inde i det store ridehus. Man kan kun 

skrive sig på en uge i forvejen. Der må være egen underviser hver dag, minus 

tirsdag i det lille ride hus, når rideskolen ikke benytter det.  

 Rideskolen: Ingen løse rideskole ponyer i det lille ridehus, pga af pigernes 

sikkerhed. Hestene må komme på fold i stedet.  

 Ryttermærker: Jane er igang med at arrangere ryttermærker. Der hænger sedler 

hvor man kan skrive sig på på opslagstavlen.  

 Ponyer til rideskolen: Louise og Caroline vil meget gerne med ned og se på 

ponyer, så ponyerne ikke behøver blive sendt frem og tilbage.  

 Status for medlemmer: Næsten 100 medlemmer med ridehuskort og omkring 

20 støttemedlemmer. 


